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Powraca temat wypo-
sażenia kutnowskich 
strażników miejskich 
w paralizatory. Wnio-
skowali o to radni Łu-
kasz Walczak i Robert 
Feliniak. Do tej pory 
jednak municypalni nie 
otrzymali dodatkowego 
sprzętu. 

– W związku z zapytaniem 
z dnia 2 sierpnia 2019 doty-
czącym zakupu paralizatorów 
dla funkcjonariuszy Straży 
Miejskiej pełniących służbę 
na terenie miasta Kutna pro-
szę o poinformowanie mnie 
dlaczego urządzenia nie zosta-
ły zakupione do końca 2019 
roku, tak jak informował mnie 
prezydent. Zwłoka w zakupie 
dodatkowego wyposażenia 
powoduje bezpośrednie zagro-
żenie życia i zdrowia dla inter-
weniujących funkcjonariuszy 
– pisze w interpelacji radny 
Łukasz Walczak.

Przypomnijmy, pod koniec 
czerwca ubiegłego roku Łu-
kasz Walczak i Robert Feliniak 
skierowali interpelację doty-
czącą niebezpieczeństw czyha-
jących na mieszkańców m.in. 
w Parku Traugutta i terenach 
zielonych na Al. ZHP. Wspo-
minali o pijakach i wandalach, 
którzy demoralizują dzieci.

Odpowiedzi na pismo udzie-
lił Jacek Boczkaja, zastępca 
prezydenta Kutna. Jak wyja-
śnia, funkcjonariusze Straży 
Miejskiej w Kutnie w ramach 
codziennych zadań patrolują 
pieszo wskazane w interpela-
cji rejony miasta, w tym parki 
miejskie, zwracając uwagę na 
bezpieczeństwo przebywają-
cych tam osób oraz przestrze-
ganie przepisów w zakresie 
spożywania alkoholu w miej-
scach publicznych jak rów-
nież innych przepisów prawa, 
w tym uregulowań dotyczą-
cych zaśmiecania miejsc pu-
blicznych. 

– Zobowiązałem również Ko-
mendanta Straży Miejskiej, 
aby podlegli mu strażnicy 
miejscy częściej patrolowali te-
reny szczególnie narażone na 
zakłócanie spokoju i porząd-
ku publicznego, szczególnie 
w godzinach popołudniowych 
i wieczornych – tak, aby miesz-
kańcy mogli tam bezpiecznie 
przebywać i swobodnie korzy-
stać z miejsc przeznaczonych 
do wypoczynku. Dołożymy 
wszelkich starań, aby miesz-
kańcy oraz osoby przebywają-
ce w naszym mieście czuły się 
i były bezpieczne – zapewniał 
wóczas Jacek Boczkaja.

W interpelacji radni zapropo-
nowali, aby strażnicy miejscy 

byli wyposażeni w paralizato-
ry. Jak komentuje magistrat, 
jest to sprawa otwarta i de-
cyzja w tym zakresie zostanie 
podjęta w późniejszym ter-
minie po dokonaniu analizy 
prawnej.

Łukasz Walczak, który 
wspólnie z Robertem Felinia-
kiem, był autorem interpela-
cji w sprawie straży miejskiej 
i niebezpieczeństw czyhają-
cych w parkach, zapowiedział 
wówczas kolejne działania.

 – Będziemy chcieli wraz 
z innymi radnymi wniosko-
wać, aby w budżecie na przy-
szły rok znalazły się pieniądze 
na zwiększenie etatów w Stra-
ży Miejskiej. Nie mamy na my-
śli osób, które będą przeglądać 
monitoring, tylko strażników 
patrolujących kutnowskie uli-
ce – powiedział Panoramie 
radny Walczak. ▪

Łukasz Walczak (pierwszy z lewej) 
od dłuższego czasu podejmuje 
działania dot. pracy Straży 
Miejskiej.

Radny Walczak pyta prezydenta:

Co z paralizatoramiCo z paralizatorami
dla Straży Miejskiej?dla Straży Miejskiej?

Wojewoda na "nie" 
w sprawie wyrobienia 
paszportu w Kutnie?

W programie wybor-
czym KWW Zbigniewa 
Burzyńskiego w 2018 
roku znalazł się punkt 
dotyczący utworzenia 
w Kutnie punktu pasz-
portowego. Interpela-
cję w tej sprawie złożył 
ostatnio radny Janusz 
Kołodziejski. Głos w 
sprawie zabrał prezy-
dent Miasta Róż.

– Biorąc pod uwagę czas prze-
jazdu, godziny pracy urzędu, 
a także konieczność dwukrot-
nego osobistego stawiennic-
twa (najpierw w celu złożenia 
wniosku, a następnie odbioru 
dokumentu) w omawianym 
punkcie, zachodzi potrzeba po-
święcenia na prostą czynność 
aż dwóch dni. Dlatego proszę 
o zwrócenie się do Wojewody 
w sprawie możliwości utwo-
rzenia punktu w Kutnie. 
Nasze miasto razem z po-
wiatem liczy około 100 
tys. mieszkańców, więc 
z pewnością będzie sporo osób 
zainteresowanych taką moż-
liwością. Szczególnie biorąc 
pod uwagę trend decentraliza-
cji instytucji i zwiększenia ich 
dostępności dla mieszkańców 
mniejszych miejscowości – pi-
sał ostatnio w interpelacji rad-
ny Janusz Kołodziejski.

Prezydent Kutna Zbigniew 
Burzyński podkreśla, że ten 

punkt znalazł się dwa lata 
temu w jego programie wy-
borczym. Jakie poczyniono 
w tej sprawie kroki?

– Mając pełną świadomość 
utrudnień w załatwianiu przez 
mieszkańców Kutna spraw 
związanych z dokumentami 
paszportowymi, kwestię or-
ganizacji terenowego biura 
paszportowego zawarłem już 
w 2018 roku w postulatach 
wyborczych KWW Zbigniewa 
Burzyńskiego – komentuje 
prezydent Kutna.

Jak dodaje Zbigniew Burzyń-
ski, w 2019 roku podejmowa-
ne były rozmowy z Wydziałem 
Spraw Obywatelskich i Cudzo-
ziemców Łódzkiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Łodzi, co 
do możliwości obsługi spraw 
związanych z dokumentami 
paszportowymi.

– Mimo wstępnej, negatyw-
nej odpowiedzi, w styczniu 
tego roku wystosowano pi-
smo do Wojewody Łódzkiego 
w przedmiotowej sprawie. Ak-
tualnie oczekujemy na odpo-
wiedź – mówi Z. Burzyński.

Ponadto na ostatniej konfe-
rencji prasowej w UM Kutno 
padło stwierdzenie, że aby 
taki punkt powstał w Kutnie, 
wojewoda musiałby oddele-
gować do kutnowskiego ma-
gistratu dodatkową osobę, 
a występuje problem z liczbą 
pracowników w ŁUW. ▪
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Pogoda sprzyja, więc 
prace związane z re-
witalizacją najstarszej, 
historycznej części Kut-
na, a także Pałacu Sa-
skiego idą w najlepsze. 
Zajrzeliśmy na place 
budowy i dzięki kutnow-
skiemu magistratowi 
przekazujemy najśwież-
sze informacje dotyczą-
ce tych dwóch najwięk-
szych inwestycji.

Jak informuje biuro prasowe 
UM Kutno, zakończono prace 
związane ze zbrojeniem i beto-
nowaniem ścian oraz stropów 
w części zachodniej, północ-
nej i wschodniej. Zakończono 
montaż słupów prefabrykowa-

nych oraz wykonywanie  zasyp-
ki i podkładów z chudego beto-
nu. Wykonano ściany pawilonu 
gastronomicznego oraz ściany 
pawilonu wystawienniczego. 
Trwają prace związane z wy-
konaniem izolacji termicznych 
garażu.

Na ulicy Zduńskiej trwają 
prace związane z wykonaniem 
nowych nawierzchni (droga, 
chodniki, miejsca parkingowe). 
Z kolei  na ulicy Teatralnej za-
kończono roboty rozbiórkowe. 
Rozpoczęto prace związane 
z wykonywaniem nowej na-
wierzchni drogi, (wykonano 
warstwy konstrukcyjne oraz 
krawężniki). 

Po stronie wschodniej Placu 
Wolności zakończono wykony-

wanie kanalizacji deszczowej.  
Zakończono  wykonywanie 
sieci wodociągowej oraz kana-
lizacji sanitarnej po zachodniej 
stronie Placu Wolności. Trwają 
prace związane z wykonaniem 
kanalizacji deszczowej po za-
chodniej stronie Placu Wolno-
ści.

Zakończono prace związane z 
wykonaniem kanalizacji desz-
czowej po północnej stronie 
Placu Wolności. W ul. Krótkiej 
zakończono budowę sieci wo-
dociągowej i kanalizacji desz-
czowej. W ul. Teatralnej, Miłej i 
na Rynku Zduńskim wykonano 
sieć kanalizacji deszczowej. Na 
Rynku Zduńskim wykonano 
przyłącze wodociągowe zasila-
jące projektowaną fontannę.

Inwestycje realizuje firma 
UNIBEP S.A. z siedzibą w Biel-
sku Podlaskim, za kwotę ok. 33 
mln zł.

A co słychać na terenie Pałacu 
Saskiego? Według informacji 
przekazanych przez biuro pra-
sowe UM Kutno, zakończono 
prace związane z rewaloryzacją 
i wykonywaniem fundamen-
tów w zachodniej i południo-
wej części Pałacu Saskiego. 
Wykonano cokół murowany z 
kamienia polnego wraz z żel-
betową półką pod cokołem w 
zachodniej i południowej części 
obiektu od strony ulicy Naruto-
wicza. Powstała również część 
konstrukcji drewnianej szkie-
letu szachulcowego budynku 
po stronie południowo-zachod-

niej. W trakcie obróbka topo-
rem odbudowanej konstrukcji 
drewnianej słupowo-ryglowej 
budynku Pałacu Saskiego we-
dług ustaleń z Wojewódzkim 
Konserwatorem Zabytków. 

Zakończono prace związane z 
budową konstrukcji dachu na 
nowym Pawilonie Ekspozycyj-
nym oraz wykonano stan suro-
wy łącznika północnego pomię-
dzy pawilonem a budynkiem 
ratusza. 

W gmachu ratusza, jak i na 
zewnątrz budynku trwają prace 
remontowe. 

Roboty budowlane wykonuje 
Przedsiębiorstwo Budowlane 
"KROL" Sp. z o.o. Sp. k. z sie-
dzibą w Kłodawie za kwotę ok. 
31 mln zł. ▪

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.plRaport z placu budowyRaport z placu budowy

Co słychać w centrum Kutna?
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Niewykluczone, że nie-
bawem w naszym regio-
nie powstanie kolejny 
duży zakład. Tajemni-
czy inwestor jest zain-
teresowany terenami w 
okolicach kutnowskiej 
strefy przemysłowej.

O potencjalnego inwestora 
na ostatniej sesji zapytał radny 
Paweł Markiewicz.

– To jest inwestor, któ-
ry ma zamiar pobudować 
duże zakłady przetwórcze, 
w części za oczyszczalnią. 
Chciałby pozyskać około 70 
hektarów gruntów, które nie 
są nasze, tylko prywatne. Czy 
do tego dojdzie, na razie trud-
no powiedzieć – skomentował 
krótko prezydent Zbigniew 
Burzyński. ▪

W Kutnie powstanieW Kutnie powstanie
kolejny duży zakład?kolejny duży zakład?

Radni Tomasz Rędzi-
kowski i Robert Fe-
liniak wystosowali 
w ostatnich dniach in-
terpelację dotyczącą 
fatalnego stanu drogi 
na Azorach.

Jak mówią radni, droga grun-
towa będąca zjazdem z DK92 
przebiegająca obok byłego już 
sklepu PSS Społem znajduje 

się w dość opłakanym stanie.
– Występują tam niezliczonej 

ilości wyrwy, które po każdym 
opadzie deszczu zamieniają 
się w bajora. Dojazd do znaj-
dujących się nieopodal blo-
ków mieszkalnych przysparza 
mieszkańcom ogromne trud-
ności. Ponadto wjeżdżające 
tam cyklicznie tzw. ‘śmieciar-
ki’, które siłą rzeczy są ciężkim 

sprzętem, przyspieszają dewa-
stację nawierzchni – napisali 
w interpelacji radni Tomasz 
Rędzikowski i Robert Feliniak.

W celu poprawienia stanu 
nawierzchni, zdaniem rad-
nych należałoby naprawić ją 
poprzez zastosowanie odpo-
wiedniego materiału np. de-
struktu asfaltowego czy tłucz-
nia kamiennego. ▪

Opłakany stan drogi na AzorachOpłakany stan drogi na Azorach

W ostatnim czasie na 
przejściach dla pie-
szych w Kutnie doszło 
do wielu potrąceń. Bez-
pieczeństwo na pasach 
to jeden z najgoręt-
szych tematów zarów-
no wśród mieszkańców 
jak i radnych. Władze 
Kutna wychodząc na-
przeciw oczekiwaniom, 
zamierzają zmodernizo-
wać kilkanaście przejść 
dla pieszych. 

W ostatnich miesiącach na 
łamach Panoramy Kutna wie-
lokrotnie informowaliśmy 
o potrąceniach na pasach. Kut-
nowscy policjanci odnotowali 
wypadki z udziałem pieszych 
między innymi na Północnej, 
Reja, Grunwaldzkiej, Skłodow-
skiej, Troczewskiego, Barlickie-
go, Oporowskiej, Wyszyńskie-

go czy Mickiewicza.
– Znak D–6 „Przejście dla 

pieszych”, jest nie tylko infor-
macją dla kierowcy o tym, że 
dojeżdża do przejścia. Znak ten 
także zobowiązuje kierowcę do 
zwolnienia i zachowania szcze-
gólnej ostrożności. Szczegól-
ny apel kierujemy również do 
pieszych, by nie wchodzić bez-
pośrednio przed nadjeżdżający 
pojazd. Nawet na przejściu dla 
pieszych należy się upewnić, 
czy kierujący zdąży wyhamo-
wać. Oczywiście to pieszy ma 
pierwszeństwo na przejściu, 
ale tutaj zasada ograniczonego 
zaufania jak najbardziej ma za-
stosowanie – apelują policjan-
ci.

Nie oceniając, czy winę za 
zdarzenia ponosili piesi czy 
kierowcy, na pewno można 
stwierdzić, że wiele przejść 
jest bardzo słabo widocznych, 

co samo w sobie stwarza duże 
niebezpieczeństwo dla uczest-
ników ruchu drogowego.

Na ostatniej konferencji pra-
sowej prezydent Zbigniew Bu-
rzyński zapowiedział, że w naj-
bliższym czasie wiele przejść 
zostanie doświetlonych. LED–
owe lampy mają pojawić się w 
ponad 10 miejscach w Kutnie.

Wspólnie z policją jako naj-
niebezpieczniejsze przejścia, 
które zostaną zmodernizowane 
wytypowano: ciąg ulicy Barlic-
kiego (cztery przejścia), Mickie-
wicza (przy moście), skrzyżowa-
nie Łęczyckiej/Hoffmanowej, 
skrzyżowanie Kościuszki/
Dąbrowskiego, skrzyżowanie 
Kościuszki/Chodkiewicza, 
Warszawskie Przedmieście 
(przy MOPS–ie), Troczewskie-
go (przy moście), Skłodowskiej 
(przy Spokojnej), Skłodowskiej 
(przy Zdrojowej) i przy PKP 

(przy zatoczce).
Jak podaje biuro praso-

we Urzędu Miasta Kutno, 
zastępca prezydenta Jacek 
Boczkaja podpisał umowę z 
Przedsiębiorstwem Produk-
cyjno–Handlowo–Usługowym 
„Elbema” dotyczącą realizacji 
budowy oświetlenia następu-

jących przejść dla pieszych: 
ul. 29 Listopada/1 Maja, ul. 
Barlickiego/Witosa, ul. Barlic-
kiego/Nawrot, ul. Barlickiego/
Długosza.

Termin zakończenia prac 
przewidziano na koniec kwiet-
nia 2020 roku. Koszt zadania 
wyniesie ok. 55 tys. zł. ▪

Do końca kwietnia zmodernizowane 
mają zostać 4 przejścia dla pieszych 

w ścisłym centrum Kutna.

Będzie bezpieczniej na przejściach dla pieszych!Będzie bezpieczniej na przejściach dla pieszych!
W ostatnim czasie doszło do 
wielu potrąceń pieszych.

Niebawem przejścia dla pieszych mają 
zostać doświetlone LED-owymi lampami.

FOT. UM KUTNOFOT. PANORAMA KUTNA
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11 lutego w siedzibie 
Starostwa Powiatowe-
go w Kutnie, przy ul. 
Kościuszki odbył się 
konkurs wiedzy histo-
rycznej pod nazwą „Po-
wiatowy Test Wiedzy 
o  Powstaniu Stycznio-
wym 1863–1864”.  Or-
ganizatorem  konkursu  
był Powiat Kutnowski, 
a inicjatorem Marek 
Drabik – radny Rady Po-
wiatu Kutnowskiego. 

W konkursie wzięły udział 
trzyosobowe reprezentacje 
z ośmiu szkół z terenu powiatu 

kutnowskiego:  I LO im. Gen. 
J.H. Dąbrowskiego, II  LO im. 
Jana Kasprowicza, ZS nr 1 im. 
Stanisława Staszica, ZSZ nr 2 
im. dr Antoniego Troczewskie-
go, ZS nr 3 im. Władysława 
Grabskiego, ZS nr 4 im. Zyg-
munta Balickiego, Zespół Szkół 
w Żychlinie, MOS "Domostwo" 
w Żychlinie.

Głównym celem  konkur-
su  było rozwijanie wiedzy hi-
storycznej na temat  Powsta-
nia Styczniowego i wydarzeń 
związanych z powstaniem. 
Konkursowi towarzyszyła wy-
stawa planszowa poświęcona 
Powstaniu Styczniowemu  ze 
zbiorów Muzeum im. Jerzego 

Dunin–Borkowskiego w Kro-
śniewicach i Muzeum Regio-
nalnego w Kutnie. 

Drużyny z miejsc I–III otrzy-
mały pamiątkowe grawertony,  
ponadto  wszyscy uczestnicy 
otrzymali książki o tematyce 
historycznej oraz gadżety po-
wiatu kutnowskiego.  Najważ-
niejszą  nagrodą jest jednak 
wyjazd wszystkich uczestni-
ków do Sejmu Rzeczpospolitej 
Polskiej i Pałacu Prezydenc-
kiego Prezydenta RP.  Nagro-
dy zostały ufundowane przez  
Referat  Promocji i Informa-
cji w Starostwie Powiatowym 
w Kutnie oraz przez Urząd Mar-
szałkowski w  Łodzi, w imieniu 

którego nagrody przekazał Ro-
bert Baryła – Członek Zarządu 
Województwa  Łódzkiego. 

I miejsce zajęła drużyna z I 
LO im. Gen. J.H. Dąbrowskie-
go, drugie miejsce drużyna  
z  II  LO im. Jana Kasprowi-
cza, a trzecia lokata przypadła  
w udziale uczniom z ZS nr 4 im. 
Zygmunta Balickiego Kutno–
Azory.  Poziom konkursu był 
wysoki, a uczniowie wszystkich 
drużyn  wykazali się dużą wie-
dzą na temat Powstania  Stycz-
niowego. 

Powstanie Styczniowe było 
najdłużej trwającym zrywem 
niepodległościowym w epoce 

porozbiorowej.  Było to  po-
wstanie narodowe przeciwko 
zaborcy rosyjskiemu, zasię-
giem objęło ziemie zaboru ro-
syjskiego, tj. Królestwo Polskie 
i ziemie zabrane.

Powiat Kutnowski zaprasza 
także na  uroczystą mszę świę-
tą upamiętniającą 157. roczni-
cę Powstania Styczniowego,  
która zostanie odprawiona 
w dniu 16 lutego o godzinie 
17.00 w Sanktuarium Matki  
Bożej w Głogowcu  koło Kutna. 
Po mszy nastąpi przejście do 
miejsca upamiętniającego bo-
haterów Powstania Stycznio-
wego oraz złożenie kwiatów. ▪

Za nami konkurs wiedzy o Powstaniu StyczniowymZa nami konkurs wiedzy o Powstaniu Styczniowym

FOT. STAROSTWO POWIATOWE W KUTNIE

REKLAMA
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W komendzie kutnow-
skiej straży pożarnej 
odbyło się wyjątkowe 
wydarzenie – przekaza-
no dwa nowe wozy ra-
towniczo-gaśnicze. Były 
przemówienia i oficjalna 
prezentacja nabytków.

W uroczystościach udział 
wzięli przedstawiciele lokalne-

go samorządu na czele z pre-
zydentem Kutna, starostą kut-
nowskim, a także wójtami gmin 
z powiatu kutnowskiego. Nie 
zabrakło również parlamenta-
rzystów: Senatora Przemysła-
wa Błaszczyka, Posła Tadeusza 
Woźniaka oraz Posłanki Pau-
liny Matysiak. Nowe nabytki 
kutnowskiej komendy poświę-
cił ks. Piotr Kalisiak, który jest 

kapelanem strażaków z powia-
tu kutnowskiego.

– Żeby jednostki mogły w peł-
ni zrealizować zadania, oprócz 
odpowiednio wyszkolonych 
strażaków, chęci i poświęcenia, 
potrzebują także odpowied-
niego, specjalistycznego i no-
woczesnego sprzętu. Bez niego 
nie można działać skutecznie, 
dlatego cieszymy się, gdy nasze 

wyposażenie ulega poprawie. 
Każdy nowy sprzęt to kolejny 
krok do poprawienia bezpie-
czeństwa w naszym powiecie 
– mówił st. bryg. Marek Mysz-
kowski, komendant kutnow-
skich strażaków.

Do KP PSP w Kutnie trafiły: 
średni samochód ratowniczo-
-gaśniczy GBA 2,9/16 oraz cięż-

ki samochód ratowniczo-gaśni-
czy GCBA 8,9/60. Ich wartość 
to około 2,2 mln złotych. Z ko-
lei wóz, który do tej pory służył 
kutnowskim strażakom, został 
przekazany do OSP Grochów.

Co warte podkreślenia, w cią-
gu ostatnich 12 lat do Kutna 
trafiło aż 10 nowoczesnych po-
jazdów. ▪

Kutnowscy strażacy otrzymali dwa nowe wozy o 
wartości ponad 2 mln złotych. Z kolei jeden wóz z 

Kutna trafił do OSP Grochów.

Nowoczesne wozy trafiły do strażakówNowoczesne wozy trafiły do strażaków
Kosztowały ponad 2 mln zł

FOT. PANORAMA KUTNA

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl
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Od kilku miesięcy w 
Kutnie trwa "Akcja 
Zima" skierowana do 
osób bezdomnych. Pra-
cownicy MOPS-u pod-
sumowali działania, ja-
kie podejmowane były 
w ostatnim czasie. 

W specjalnym spotkaniu 
w siedzibie MOPS-u udział 
wzięli przedstawiciele służb 
mundurowych, a także stowa-
rzyszeń i instytucji, które od 
lat zaangażowane są w pomoc 

bezdomnym i ubogim. Przed-
stawiono najważniejsze sta-
tystyki, a także dyskutowano 
o przebiegu akcji.

Od początku tego sezonu 
"Akcji Zima" strażnicy miejscy 
odnotowali 210 interwencji 
względem osób bezdomnych. 
Takie osoby zostały przewie-
zione między innymi do szpita-
la, ogrzewalni czy Policyjnego 
Pomieszczenia dla Osób Za-
trzymanych. Z kolei policjanci 
podobnych interwencji odno-
towali 42.

Ale to niejedyne działania, 
bo na przykład stowarzyszenia 
i związki wyznaniowe przeka-
zywały żywność raz odzież oso-
bom bezdomnym, zagrożonym 
i ubogim, a do tego prowadzo-
no działania terapeutyczne 
w zakresie profilaktyki uzależ-
nień wobec bezdomnych.

Akcja Zima jest oczywiście 
również nadzorowana przez 
pracowników socjalnych 
MOPS-u, którzy wraz z funk-
cjonariuszami Straży Miejskiej 
trzynaście razy dokonali wie-

czornych objazdów miasta, 
w poszukiwaniu osób bezdom-
nych lub miejsc, w których mo-
gliby szukać schronienia.

Od października z ogrzewal-
ni skorzystało 97 osób. Wśród 
nich jest 12 kobiet i 85 męż-
czyzn. To osoby z Kutna, ale 
także spoza naszego miasta. 
Zarówno Polacy, jak i obcokra-
jowcy.

Najmłodsza z kobiet korzy-
stająca z usług ogrzewalni ma 
25 lat, a najstarsza 56. Z kolei 

wśród mężczyzn najmłodszy 
z nich miał 22 lata, zaś najstar-
szy 62.

MOPS podał również zagad-
nienia, którymi się niepokoi. 
Są to między innymi pogar-
szający się stan zdrowia osób 
bezdomnych, brak współpracy 
ze strony osób korzystających 
z ogrzewalni, pogłębiający się 
nałóg alkoholowy osób bez-
domnych, brak wolnych miejsc 
w domach pomocy społecznej 
czy brak miejsc w okolicznych 
schroniskach dla kobiet. ▪

Mundurowi razem z pracownikami MOPS-u często 
przeszukują miejsca, w których koczować mogą bezdomni.

Podczas spotkania w MOPS-ie 
podsumowano półmetek "Akcji Zima".

Ponad 250 interwencji służb

Ilu bezdomnych jest w Kutnie? MOPS o Akcji ZimaIlu bezdomnych jest w Kutnie? MOPS o Akcji Zima

Radna Podemska: "Sytuacja jest tragiczna"

Ta ulica nie wytrzyma do następnego roku?Ta ulica nie wytrzyma do następnego roku?
Jazda ulicą Jesienną 
nie należy do najprzy-
jemniejszych. Dziury, 
nierówności i inne nie-
dogodności od dawna 
wymagają remontu. 
Dlaczego jeszcze do 
niego nie doszło? Na 
ostatniej sesji w tej spra-
wie interweniowała rad-
na Joanna Podemska.

Kilka razy na łamach Panora-
my pisaliśmy o fatalnym stanie 
drogi na ul. Zimowej, ale na 
Dybowie to niejedyny trakt, 
który od lat czeka na remont. 
Przypomniała o tym we wtorek 
radna Joanna Podemska.

– Stan ulicy Jesiennej jest fa-
talny. W tamtym roku remont 

był ujęty w budżecie, jednak 
tego nie zrobiono, ponieważ 
ówczesny prezes Przedsiębior-
stwa Wodociągów i Kanaliza-
cji stwierdził nagle, że trzeba 
wymienić rury wody pitnej. Ta 
rura została już wymieniona i 
czekamy tylko na podłączenie 
domostw. Wtedy ta nakład-
ka mogłaby zostać wykonana. 
Mam jednak pytanie, czy nie 
można zintensyfikować prac 
PWiK, aby było wykonane jak 
najszybciej. Myślę, że ta dro-
ga jeszcze jednego roku to na 
pewno nie wytrzyma – mówiła 
podczas sesji Joanna Podem-
ska.

Do sprawy pół żartem, pół se-
rio odniósł się prezydent Zbi-
gniew Burzyński.

– Myślę, że jeszcze z dziesięć 
lat by wytrzymała, ale to jest 
inna sprawa. Droga jest rze-
czywiście nierówna, ale przez 
to jest bardziej bezpieczna. 
Bo jak będzie gładka, to zaraz 
będą wnioski o progi zwalnia-
jące – żartował Z. Burzyński. 
– A na poważnie, to będzie to 
wszystko sukcesywnie robione. 
Został jeszcze do wykonania 
odcinek sieci do granic miasta 
i muszą być wykonane nowe 
przyłącza do każdego domu. 
W jeden rok tego się na pewno 
nie zrobi. To jest przewidziane 
stopniowo i może trwać około 
dwóch lat, bo przecież nie tyl-
ko ulica Jesienna jest oczkiem 
w głowie. Są też inne zadania 
PwiK. Wcześniej czy później 
nakładka zostanie zrobiona – 

wyjaśnił prezydent Burzyński.
Radna Podemska nie dała 

jednak za wygraną.
– Ja sobie doskonale z tego 

zdaję sprawę. Przypominam, 
że ta droga była wpisana w bu-
dżet, były plany co do niej i po 
prostu działania prezesa PWiK 
spowodowały, że ta ulica w ja-
kiś sposób nie została zrobio-
na. Wiem, że jest ciężka sytu-
acja finansowa, ale naprawdę 
te działania trzeba zintensyfi-
kować, bo droga jest tragiczna 
– mówiła J. Podemska.

Głos w sprawie zabrał rów-
nież Mariusz Sikora, przewod-
niczący Rady Miasta Kutno.

– A może dobrze byłoby zgrać 
się z PWiK i po prostu podzie-

lić remont drogi na etapy? Ileś 
przyłączy skończą, to wtedy 
można zrobić nakładkę i iść da-
lej. To też w dużym stopniu po-
prawiłoby komfort wszystkim 
kierowcom – mówił M. Sikora.

Jak przyznał prezydent Bu-
rzyński, takie są plany.

– Tylko nie odcinkami po 
100 metrów. To zadanie będzie 
kosztowało w granicach milio-
na złotych. Myślę, że można 
mówić o podzieleniu na trzy 
etapy. Najpierw jednak musi 
być zakończony temat przyłą-
czy – wyjaśnił włodarz Miasta 
Róż.

Jak zapowiedziała radna Jo-
anna Podemska, będzie pilno-
wała tematu związanego z re-
montem ul. Jesiennej. ▪

FOT. PANORAMA KUTNA
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Podczas odprawy rocz-
nej w Komendzie Po-
wiatowej Policji w Kut-
nie podsumowano 2019 
rok. W odprawie wzięli 
udział policjanci oraz 
zaproszeni goście. Po-
krótce - w zeszłym roku 
odnotowano więcej 
przestępstw, ale jedno-
cześnie zwiększyła się 
ich wykrywalność.

W spotkaniu obok Komen-
dantów oraz kadry kierowni-
czej z Komendy Powiatowej 
Policji w Kutnie wzięli udział 
m.in. Poseł na Sejm RP Tade-
usz Woźniak, Poseł na Sejm RP 
Tomasz Rzymkowski, Posłanka 
na Sejm RP Paulina Matysiak, 
Starosta Kutnowski Daniel Ko-
walik, Prezydent Miasta Kut-
no Zbigniew Burzyński, Z-ca 
Prokuratora Rejonowego w 
Kutnie Jarosław Szczepański, 
Wójtowie i Burmistrzowie z 
terenu powiatu kutnowskiego, 

przedstawiciele służb mundu-
rowych, przedstawiciele insty-
tucji na co dzień współpracują-
cych z kutnowską komendą.

Komendant Powiatowy Poli-
cji w Kutnie podinsp. Krzysztof 
Szymański rozpoczął odprawę 
od przywitania i przedstawie-
nia wszystkim zebranym go-
ściom nowego I -Z-cy Komen-
danta Powiatowego Policji w 
Kutnie podinsp. Pawła Ciecha-
nowskiego, który od 4 lutego 
2020 roku pełni obowiązki na 
w/w stanowisku. Podinsp. Pa-
weł Ciechanowski jest absol-
wentem Wyższej Szkoły Policji 
w Szczytnie oraz absolwentem 
Wydziału Prawa i Administra-
cji Uniwersytetu Łódzkiego. Z 
Policją związany jest od 1990 
roku. Od 1994 roku pełnił służ-
bę jako funkcjonariusz Wy-
działu Techniki Operacyjnej w 
Komendzie Głównej Policji w 
Warszawie. W 2004 roku roz-
począł swoją służbę w CBŚP 
Zarząd w Łodzi w Wydziale do 

Zwalczania Zorganizowanej 
Przestępczości Kryminalnej.

Komendant Powiatowy Poli-
cji w Kutnie podinsp. Krzysz-
tof Szymański wykorzystując 
prezentację multimedialną 
przedstawił informacje doty-
czące funkcjonowania jednost-
ki oraz podsumował wyniki 
osiągnięte przez kutnowską 
Policję w minionym roku. Pod-
czas wystąpienia podziękował 
wszystkim gościom za bardzo 
dobrą współpracę na rzecz bez-
pieczeństwa publicznego oraz 
policjantom i pracownikom 
Policji za dotychczasową pracę 
i zaangażowanie w wykonywa-
nie obowiązków służbowych.

W 2019 roku stwierdziliśmy 
więcej przestępstw tj. 1978 
przy 1894 w 2018 roku. Przy 
czym osiągnęliśmy ponad 77% 
wykrywalności, tj. o prawie 2% 
więcej niż w roku ubiegłym. 
Wykrywalność w tzw. 7 kate-
goriach tj. przestępstwach naj-
bardziej uciążliwych dla spo-

łeczeństwa jak bójki, pobicia, 
kradzieże, włamania, uszko-
dzenia mienia wzrosła o ponad 
5,5 %.

Podsumowując bezpieczeń-
stwo w ruchu drogowym, ko-
mendant podkreślić, iż spadła 
liczba wypadków drogowych. 
W 2018 roku odnotowano 212 
takich zdarzeń, w 2019 – 189. 
Na drogach w minionym roku 
zginęło o 39 % mniej osób ( 
w 2018 roku 18 osób , w 2019 
roku – 11 osób). Rośnie liczba 
zatrzymanych pijanych kie-
rowców przez policjantów Ru-
chu Drogowego. W 2018 roku 
było ich 286, zaś w 2019 roku 
331.

Podczas odprawy podsumo-
wano również roczne funk-
cjonowanie Krajowej Mapy 
Zagrożeń Bezpieczeństwa. W 
2019 roku w powiecie kutnow-
skim wpłynęło za pośrednic-
twem KMZB 4129 zgłoszeń, z 
czego 1931 zgłoszeń okazało się 
potwierdzonych. Ponad 34% 

zgłoszeń zostało wyeliminowa-
nych.

Komendant Powiatowy Poli-
cji w Kutnie podinsp. Krzysztof 
Szymański zwrócił uwagę rów-
nież na wiele inicjatyw podej-
mowanych w 2019 roku przez 
kutnowską policję w zakresie 
działań profilaktyki społecznej 
i zapewnił ,że będą one konty-
nuowane w 2020 roku. Zwrócił 
uwagę na wiele pozytywnych 
postaw naszych policjantów 
poza służbą, które przyczyniły 
się wielokrotnie do ratowania 
ludzkiego życia czy zatrzymy-
wania sprawców przestępstw. 
Na koniec podziękował przed-
stawicielom samorządów za 
wsparcie finansowe, które 
otrzymał w minionym roku.

Po wystąpieniu Komendanta 
głos zabrali również zaproszeni 
goście, którzy pozytywnie oce-
nili pracę policjantów oraz po-
dziękowali za codzienny trud i 
poświęcenie w budowaniu lo-
kalnego bezpieczeństwa. ▪

Co warte podkreślenia, w zeszłym roku spadła 
liczba wypadków, a także na drogach powiatu 

kutnowskiego zginęło mniej osób.

FOT. PANORAMA KUTNA

Więcej przestępstw i większa wykrywalnośćWięcej przestępstw i większa wykrywalność

W zeszłym wydaniu Pa-
noramy pisaliśmy, że 
posłanka Paulina Ma-
tysiak (Partia Razem) 
wystosowała do Mini-
sterstwa Infrastruktury 
interpelację w sprawie 
połączeń z Kutna do 
Warszawy. Jest już od-
powiedź ministerstwa. 
Co z pociągami do stoli-
cy?

Jak się okazuje, nie będzie do-
datkowych połączeń ani zmian 
w siatce połączeń w przyszłym 

rozkładzie jazdy na odcinku 
Kutno-Warszawa. Tym samym, 
jak mówi posłanka Paulina Ma-
tysiak, nadal utrudniony będzie 
dojazd na godzinę 8 rano do 
Warszawy i powrót z Warszawy 
do Kutna po godzinie 15.

Odpowiedź sekretarza stanu 
w Ministerstwie Infrastruktury, 
Andrzeja Bittela:

„W godzinach porannych do-
jazd ze stacji Kutno do stacji 
Warszawa Centralna zapew-
nia pociąg TLK 81170 „Uznam”. 
Odjazd ww. pociągu ze stacji 

Kutno zaplanowany został na 
godzinę 04:27 z przyjazdem 
do Warszawy Centralnej o go-
dzinie 06:08. Następny pociąg 
z Kutna do Warszawy urucha-
miany jest przez przewoźnika 
regionalnego, który umożliwia 
przyjazd do stacji Warszawa 
Centralna o godzinie 07:33.

Ponadto informuję, że 
w rocznym rozkładzie jazdy 
kursowanie pociągu TLK 81170 
„Uznam” zaplanowane było 
z przyjazdem do Warszawy 
około godziny 06:30. Podkre-
ślić przy tym należy, że szcze-

gółowe godziny przyjazdu 
pociągu ustala zarządca infra-
struktury tj. „PKP Polskie Linie 
Kolejowe S.A.” po uwzględ-
nieniu utrudnień związanych 
z pracami modernizacyjnymi 
na linii numer 3 na odcinku 
Kutno – Warszawa.

Natomiast prace nad rozkła-
dem jazdy edycji 2020/2021 
są na etapie wstępnych uzgod-
nień i na chwilę obecną jest 
zbyt wcześnie, aby przekazać 
szczegóły nowej oferty przewo-
zowej. Niemniej jednak uprzej-
mie informuję, że kursowanie 

pociągu TLK „Uznam” plano-
wane jest w zbliżonych godzi-
nach jak w obowiązującym 
rozkładzie jazdy 2019/2020.

W kwestii relacji powrot-
nej, tj. z Warszawy do Kutna, 
uprzejmie informuję, że odstę-
py pomiędzy kolejnymi pocią-
gami wynoszą około godziny. 
Zachowanie takiej częstotli-
wości kursowania pociągów 
zakładane jest także w rozkła-
dzie jazdy edycji 2020/2021. 
Wydaje się to zasadne przy po-
dróżach na dystansie ok. 130 
km.” ▪

Jest odpowiedź na interpelację posłanki Matysiak
CO Z POCIĄGAMI DO WARSZAWY?
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W związku z prowadzonym 
remontem linii kolejowej, od 
środy 12 lutego do odwołania 
zamknięty będzie przejazd w 
ciągu ul. Łąkoszyńskiej.

W związku z tym MZK Kutno infor-
muje, że do odwołania obowiązywać 
będzie objazd dla linii nr: 12 oraz li-
nii 37 (dotyczy kursu z Sójek 6:45 do 
Azorów).

Trasa objazdu: ul.Troczewskiego, 
ul. Rychtelskiego, ul. 3 Maja, ul. Ja-
giellońska, ul. Łęczycka, ul. Matejki, 
ul. Fałata, ul. Przemysłowa dalej bez 

zmian. Powrót trasą odwrotną. Na 
trasie objazdu obowiązują przystanki: 
Rychtelskiego/Troczewskiego (przy-
stanek tymczasowy), dworzec PKP, 
Wiadukt/Matejki.

Na czas objazdu przystanki: Troczew-
skiego/SP6, Łąkoszyńska/Krzywa, 
Łąkoszyńska/Pałacowa, Siemiradzke-
go/PKP dla linii nr 12 i 37 wyłączone 
będą z eksploatacji. Na dworcu PKP 
dla kursów w kierunku ul. Granicznej 
linii nr 12 obowiązuje przystanek trze-
ci od wjazdu, natomiast dla kursów 
w kierunku Wysokiej Wielkiej drugi 
od wjazdu, tam gdzie linia nr 1. ▪

Trwają prace nad poszerzeniem 
oferty Galerii Różanej. W nie-
długim czasie pojawić się mają 
nowe i powiększone sklepy, 
a także powstać ma tu nowo-
czesny multipleks kinowy! Do-
nosi o tym branżowy portal re-
tailnet.pl 

– Wychodząc naprzeciw potrzebom 
najemców powiększyliśmy salon 50 
style i Martes Sport. Kategorię marek 
modowych wzbogacił też w ostatnim 
czasie nowo otwarty salony marek Vi-
stula i Wólczanka. Sukcesem ostatnich 
miesięcy jest podpisanie umowy popu-
larnym dyskontem – Pepco. W lutym, 
na powierzchni ponad 580 mkw. marka 
zaprezentuje szeroki asortyment modo-
wy oraz dodatki i produkty do domu. To 
nie wszystko, bo wkrótce swój powięk-
szony salon w nowej odsłonie otworzy 
sportowy koncept 4F oraz KS SPORT – 
mówi portalowi retailnet.pl Anna Polak, 

dyrektor działu najmu w Master Mana-
gement Group.

– Biorąc pod uwagę aktualne trendy 
i potrzeby klientów, chcemy zwiększyć 
udział rozrywki i gastronomii w ofercie 
centrów handlowych, dlatego planuje-
my zadebiutować na lokalnym rynku 
z pierwszym, nowoczesnym multiplek-
sem kinowym Planet Cinema i towa-
rzyszącą mu strefą food court. Wkrótce 
poinformujemy o szczegółach realizacji 
tej inwestycji – dodaje Anna Polak.

MMG Centers Kutno zostało przeję-
te przez Master Management Group 
wraz z portfelem 6 innych formatów 
handlowych we wrześniu 2017. Obiekt 
jest regionalnym centrum handlowym 
o powierzchni 16,1 tys. mkw. Wśród na-
jemców są polskie i zagraniczne sieci 
handlowe oraz sklepy lokalnych przed-
siębiorców. Centrum oferuje 490 na-
ziemnych miejsc parkingowych. Jesienią 
2019 roku MMG Centers* Kutno zyskało 
lokalną nazwę – Galeria Różna. ▪

W Kutnie ma powstać nowe kino!W Kutnie ma powstać nowe kino!

FOT. PROPERTY NEWS

Zamknięty przejazd kolejowyZamknięty przejazd kolejowy

Będą duże utrudnieniaBędą duże utrudnienia

REKLAMA
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Gmina Kutno zakoń-
czyła i rozliczyła 
zadanie inwestycyj-
ne pn. „Przebudo-
wa drogi gminnej nr 
102225E w miejsco-
wości Nagodów, gm. 
Kutno”.

W ramach przedmioto-
wego zadania wykonano 
504 mb bieżące drogi o na-

wierzchni bitumicznej i sze-
rokości 3,5 m, utwardzone 
zostały pobocza o szeroko-
ści 0,8 m oraz zjazdy na po-
sesje i pola. Wartość robót 
budowlanych wyniosła 420 
407,04 zł. Na realizację 
zadania Gmina Kutno uzy-
skała dotację w wysokości 
182 124,00 zł ze środków 
budżetu Samorządu Woje-
wództwa Łódzkiego. ▪

Droga w Nagodowie jak nowa!

– W ramach zawartego Poro-
zumienia Gmina jest upraw-

niona do podejmowania 
działań doradczych dla miesz-

kańców, przygotowania wnio-
sków wraz z Wnioskodawcami 
pod kątem wymagań określo-
nych w Programie, wstępnej 
ich weryfikacji oraz do pomocy 
Wnioskodawcy przy wypełnia-
niu wniosku o płatność. Głów-
nym założeniem Programu 
„Czyste Powietrze” jest popra-
wa efektywności energetycznej 
i zmniejszenie emisji pyłów 
i innych zanieczyszczeń do at-
mosfery z istniejących jedno-
rodzinnych budynków miesz-
kalnych – komentuje Justyna 
Jasińska, wójt gminy Kutno.

Program przewiduje dofinan-
sowanie w formie dotacji i / lub 
pożyczki m.in. na:

· wymianę starych pieców 
i kotłów na paliwa stałe na 
nowe źródła ciepła,

· docieplenie przegród bu-
dowlanych,

· wymianę stolarki okiennej 
i drzwiowej,

· zakup i montaż lub moder-
nizację instalacji centralnego 
ogrzewania i ciepłej wody użyt-
kowej,

· zakup i montaż instalacji od-
nawialnych źródeł energii.

Wysokość udzielanej do-
tacji uzależniona jest 
od wysokości mie-
sięcznego docho-
du na osobę w 
gospodarstwie 
d o m o w y m 
W n i o s k o -
dawcy, mak-
symalna jej 
wysokość to 
90 % kosz-
tów kwali-
fikowanych 
zadania.

S e r d e c z n i e 
z a p r a s z a m y 
mieszkańców do 
Urzędu Gminy Kut-
no, gdzie pracownicy 

merytoryczni w pokojach nr 
2 i nr 33 udzielą wszelkich in-
formacji lub do kontaktu te-
lefonicznego pod nr (24) 384 
– 89 – 04 lub pod nr (24) 384 
– 89 – 02. ▪

Czyste Powietrze w Gminie KutnoCzyste Powietrze w Gminie Kutno
Możesz otrzymać duże dofinansowanie!Możesz otrzymać duże dofinansowanie!

Gmina Kutno, wychodząc naprzeciw oczekiwa-
niom mieszkańców, zawarła porozumienie z Wo-
jewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Go-
spodarki Wodnej w Łodzi w zakresie przyjmowania 
i weryfikacji wniosków składanych w ramach Pro-
gramu Priorytetowego „Czyste Powietrze”. Co to 
oznacza dla mieszkańców naszego regionu?

Maluch+ w gminie KutnoMaluch+ w gminie Kutno
Powstanie Klub DziecięcyPowstanie Klub Dziecięcy
W Gołębiewku ma po-
wstać Klub Dziecięcy. 
Gmina Kutno pozyskała 
na ten cel dofinansowanie 
z programu „Maluch+”.

– Gmina Kutno pozyskała dofi-
nansowanie w ramach Resorto-
wego programu rozwoju instytu-
cji opieki nad dziećmi w wieku do 
lat 3 „MALUCH+” – edycja 2020, 
ze środków finansowych Ministra 
Rodziny, Pracy i Polityki Społecz-
nej, na utworzenie Klubu Dziecię-

cego w Gołębiewku – informuje 
Justyna Jasińska, wójt gminy 
Kutno.

Maksymalny poziom dofinan-
sowania wyniesie 80% kosztów 
kwalifikowanych zadania. Inwe-
stycja obejmie budowę nowej czę-
ści budynku oraz dostosowanie 
i adaptację pomieszczeń w bu-
dynku funkcjonującej Szkoły Pod-
stawowej w Gołębiewku. Docelo-
wo w ramach realizacji zadania 
powstaną 23 miejsca dla dzieci 
w wieku od roku do lat trzech. ▪

Nowe sieci w Głogowcu 
i Raciborowie

Gmina Kutno do-
konała odbioru 
końcowego robót 
dla zadania inwe-
stycyjnego pn. 
„Rozbudowa sieci 
wodociągowej w 
miejscowości Ra-
ciborów gm. Kut-
no”.

W Raciborowie za-
kres rzeczowy zadania 
obejmował wykonanie 
sieci wodociągowej 
na długości 402 mb, 

uzbrojenie sieci w za-
suwy oraz hydrant 
p r z e c i w p o ż a r o w y . 
Koszt robót budow-
lanych wyniósł 48 
900,00 zł. 

Z kolei w Głogowcu 
zakończono budowę 
kanalizacji sanitar-
nej z odgałęzieniami 
w osiedlu mieszkanio-
wym. Wartość ogólna 
zadania: 294.640,56 
zł netto. Wysokość do-
finansowania ze środ-

ków WFOŚiGW w Ło-
dzi w formie pożyczki: 
162.498,00 zł.

Zadanie polegało na 
budowie kanalizacji 
sanitarnej grawita-
cyjnej z rur PVC 200 
o długości 471,14 mb 
wraz z 12 szt. odga-
łęzień z rur PVC 200 
o łącznej długości 
68,14 mb. Łącznie wy-
budowano 539,28 mb 
kanalizacji. ▪
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Remonty dróg, termo-
modernizacje oraz wy-
miana sieci kanalizacji, 
a do tego oddanie do użyt-
ku dworu w Leszczynku – 
rok 2020 w gminie Kutno 
będzie obfitował w wie-
le ważnych inwestycji. O 
szczegółach opowiedziała 
nam Magdalena Krupiń-
ska-Kotulska, dyrektor ds. 
inwestycji i administracji 
w Urzędzie Gminy Kutno.

Największym inwestycyjnym 
wydarzeniem w gminie Kutno 
w tym roku będzie bez wątpienia 
oddanie do użytku dworu w Lesz-
czynku, który ma stać się pereł-
ką architektoniczną i zabytkową 
w całym regionie.

 Wartość projektu wg umowy 
i aneksu wynosi 10 937 983,68 zł, 
z czego dofinansowanie na łącz-
ną kwotę 6 200 944,84 zł, w tym: 
z Europejskiego Funduszu Roz-
woju Regionalnego: 5 922 250,69 
zł, z Budżetu Państwa: 278 694,15 

zł. O szczegółach tego przedsię-
wzięciach będziemy wkrótce ob-
szernie informować.

Ale poza tym realizowany ma być 
szereg innych inwestycji.

– W 2019 roku udało się zreali-
zować m.in. przebudowę drogi w 
Nagodowie, dodatkową przebu-
dowę sieci kanalizacji w Głogowcu 
i budowę sieci wodociągu w Raci-
borowie. Jednocześnie pracowali-
śmy już nad nowym 2020 rokiem. 
W najbliższym miesiącach planu-
jemy kolejne ważne dla mieszkań-
ców inwestycje – zapowiada Mag-
dalena Krupińska-Kotulska, 
dyrektor ds. inwestycji i admini-
stracji w UG Kutno.

Gmina wykonała już dwa projek-
ty dotyczące termomodernizacji 
szkół w Gołębiewku i Byszewie. 
Oba projekty zakładają między in-
nymi wymianę źródła ciepła, do-
cieplenie ścian zewnętrznych, wy-
konanie instalacji fotowoltaicznej 
i wymianę oświetlenia wewnętrz-
nego na energooszczędne. Dodat-
kowo w pierwszej ze szkół wymie-

niona ma być stolarka okienna, 
a w drugiej w planach jest wymia-
na poszycia dachowego wraz z 
ociepleniem. Dofinansowanie in-
westycji może wynieść 85% kosz-
tów kwalifikowanych.

W 2020 mieszkańców gminy 
czekać będą również inwestycje 
drogowe.

– Planujemy  przebudowę drogi 
dojazdowej w miejscowości Wy-
soka Duża oraz drogi dojazdowej 
w miejscowości Kotliska. Łączne 
dofinansnowanie tych dwóch in-
westycji może wynieść około 60% 
kosztów kwalifikwowanych – ko-
mentuje M. Krupińska-Kotulska.

Gmina planuje również zająć się 
wymianą sieci kanalizacji – łącz-
nie z przebudową przepompowni 
ścieków i modernizacji oczysz-
czalni ścieków –  na terenie osie-
dlu mieszkaniowego w Lesznie. 
Jak mówi M. Krupińska-Kotulska, 
projekt został już złożony w ra-
mach Programu Rozwoju Obsza-
rów Wiejskich. ▪

Magdalena Krupińska-Kotulska, dyrektor ds. 
inwestycji i administracji w Urzędzie Gminy Kutno.

Co wydarzy się w 2020 roku?Co wydarzy się w 2020 roku?
Przed nami ważne inwestycje w Gminie KutnoPrzed nami ważne inwestycje w Gminie Kutno
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Zobacz więcej zdjęć na www.PanoramaKutna.pl

Najmłodsi mieszkańcy 
Kutna mieli swoje świę-
to. Wszystko za sprawą 
kolejnej edycji Różanej 
Rodziny, która odbyła 
się w Kutnowskim Domu 
Kultury.

Tym razem wysłano aż 127 
zaproszeń, które trafiły do ma-
luszków zameldowanych i uro-
dzonych w Kutnie w drugiej po-
łowie 2019 roku.

Różana Rodzina tradycyjnie 
rozpoczęła się od rejestracji 
uczestników oraz pamiątko-
wych zdjęć „na ściance” z pre-
zydentem Zbigniewem Burzyń-
skim oraz Alicją Strupagiel, 

Królową Róż 2019.
Przed punktem kulminacyj-

nym, czyli wręczeniu Różanym 
Rodzinom upominków i prezen-
tów, krótką prelekcję na temat 
macierzyństwa i wychowywania 
dzieci poprowadziła Supernia-
nia Dorota Zawadzka.

Specjalne podziękowania od 
prezydenta Zbigniewa Burzyń-
skiego otrzymała również Lilia-
na Urbańczyk-Wójcik z Wydzia-
łu Kultury, Promocji i Rozwoju 
Miasta, która jest pomysłodaw-
czynią Różanej Rodziny, a nie-
bawem zakończy pracę w kut-
nowskim magistracie i zostanie 
szefową Ośrodka Kultury Gmi-
ny Kutno. ▪

Maluchy miały święto, za nami kolejna edycja
Maluchy miały święto, za nami kolejna edycja

Różanej Rodziny!Różanej Rodziny!

W Kutnie po raz pierwszy od 
20 lat urodziły się trojaczki. 
Gratulujemy rodzicom!

Liliana Urbańczyk-Wójcik, pomysłodawczyni Różanej| 
Rodziny i Alicja Strupagiel, ubiegłoroczna Królowa Róż.
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W gmachu Komendy Po-
wiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Kut-
nie odbyła się narada 
roczna. Strażacy pod-
sumowali działalność 
w 2019 roku i przygo-
towali bardzo ciekawe 
statystyki.

Podczas narady rocznej spe-
cjalne grawertony w podzię-
kowaniu za wsparcie strażac-

kich działań otrzymali między 
innymi senator Przemysław 
Błaszczyk, poseł Tadeusz Woź-
niak oraz komendant KW PSP 
w Łodzi nadbryg. Jarosław 
Wlazłowski.

Komendant KP PSP w Kut-
nie st. bryg. mgr inż. Marek 
Myszkowski przedstawił na-
stępnie statystyki za rok 2019, 
a także zgromadzeni obejrzeli 
20-minutowe wideo dotyczące 
strażackich działań w naszym 

regionie.
Garść statystyk:

– 1124 interwencji odnotowa-
li strażacy w 2019 roku w pow. 
kutnowskim

– Daje to średnie 3,07 inter-
wencji na dobę

– Do zdarzeń dochodziło 
średnio co 8 godzin

– Najwięcej interwencji 
w 2019 roku odnotowano 
w czerwcu – 145 wyjazdów

– Najwięcej zdarzeń odnoto-
wano w poniedziałek (187)

– Najmniej interwencji odno-
towano w styczniu – 54 wyjaz-
dy

– Odnotowano 20 ofiar śmier-
telnych i 189 osób rannych

– Podczas pożarów zużyto 
2768m3 wody

– Ogółem podano 428 prą-
dów wody

– W akcjach udział wzięło 
10253 strażaków i 2095 pojaz-
dów

W 2019 odnotowano o 46 po-
żarów więcej niż w 2018 roku

– 660 – tyle razy strażacy in-
terweniowali w związku z miej-
scowymi zagrożeniami

– 367 – do tylu pożarów do-
szło w 2019 roku (24 pożary 
średnie, 1 pożar duży)

– 97 – to ilość fałszywych 
alarmów w 2019 roku

28 mln złotych – to wartość 
uratowanego przez strażaków 
mienia

6 mln złotych – to straty, jakie 
wyrządziły pożary

Najwięcej zdarzeń odnotowa-
no w mieście Kutno (42%), gm. 
Żychlin (12%), gm. Kutno (9%) 
i gm. Krośniewice (8%)

Udział jednostek OSP:
OSP KSRG Żychlin – 145 wy-

jazdów
OSP KSRG Krośniewice – 92
OSP KSRG Krzyżanów – 81
OSP KSRG Komadzyn – 65
OSP Leszczynek – 41 (spoza 

KSRG)  ▪

Strażacy podsumowali 2019 rok

W gmachu KP PSP w Kutnie odbyła się narada 
roczna, podczas której zaprezentowano wiele 
statystyk dotyczących interwencji strażaków.

Ponad 1,1 tysiąca wyjazdów, uratowane 28 milionów złotychPonad 1,1 tysiąca wyjazdów, uratowane 28 milionów złotych

Za wsparcie strażackich działań pamiątkowe grawertony 
otrzymali między innymi senator Przemysław Błaszczyk, 
poseł Tadeusz Woźniak oraz komendant KW PSP w 
Łodzi nadbryg. Jarosław Wlazłowski.

Setki zmarłych i tysią-
ce zarażonych – koro-
nawirus sieje panikę 
na całym świecie. 
Sprawę wirusa, któ-
rego epidemia zaczę-
ła się w Chinach, po-
ruszyli ostatnio radni 
miejscy z Kutna.

– W związku z dużym za-
niepokojeniem mieszkań-
ców Miasta Kutno niebez-
pieczeństwem związanym 
z zachorowaniami na koro-
nawirusa Komisja Pomocy 
Społecznej, Zdrowia, Po-

rządku Publicznego i Bez-
pieczeństwa Rady Miasta 
Kutno zwraca się z prośbą 
do Prezydenta Miasta Kutno 
o wystąpienie z zapytaniem 
do właściwych służb i insty-
tucji o stopień przygotowań 
w przypadku wystąpienia 
ewentualnego zagrożenia – 
tak brzmi jeden z podjętych 
przez komisję wniosków 
skierowanych do prezydenta 
Kutna.

Ministerstwo Zdrowia in-
formuje, że jeżeli w ciągu 
ostatnich 14 dni byłeś w 
Chinach lub miałeś kontakt 

z osobą, która była w tym 
czasie w Chinach, a jedno-
cześnie masz poniższe obja-
wy: temperatura ciała powy-
żej 38 oraz kaszel i duszność, 
powinieneś zgłosić się do 
szpitalnego oddziału cho-
rób zakaźnych, najbliższego 
Twojego miejsca zamieszka-
nia.

– Pamiętaj, że istotna przy 
wystąpieniach objawów cho-
robowych jest wizyta w Chi-
nach lub kontakt z osobą, 
która była w ostatnim czasie 
w Chinach – apeluje mini-
sterstwo. ▪

Kutnianie boją się Kutnianie boją się 
koronawirusa?!koronawirusa?!

OGŁOSZENIE
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Zbliża się czas rozliczania z fisku-
sem. Możecie podarować 1% swo-
jego podatku małej Oliwce z Kutna, 
u której zdiagnozowano obustron-
ną wadę słuchu.

Oliwka urodziła się 26 lipca 2018 roku, jest 
wesołą i ciekawą świata dziewczynką. Po roku 
zdiagnozowano u niej obustronną wadę słuchu. 
Oliwka jest już po pierwszej operacji wszczepie-
nia implantu ślimakowego prawego ucha, dzięki 
któremu będzie mogła słyszeć i uczyć się mówić.

Lewe ucho jest aparatowane, a w przyszłości 
rónież będzie planowana operacja wszczepu. 
Wszystkie zgromadzone pieniądze na koncie fun-
dacji przeznaczane są na rehabilitację, ubezpie-
czenia i opiekę zdrowotną.

Możecie pomóc! Wystarczy przekazać swój 1% 
podatku Oliwce:
Numer KRS: 0000037904
Cel szczegółowy: 36532 Lenartow-
ska Oliwia

Na terenie pomiędzy Mickiewicza, 
1 Maja i Ochnią powstać ma mały 
park. Jak będzie wyglądał? Przeko-
namy się o tym już niebawem. Rąb-
ka tajemnicy uchyla zastępca pre-
zydenta Jacek Boczkaja.

 – W Poznaniu, w ramach konkursu Zieleń w 
Mieście, organizowanego z zaprzyjaźnionym 
z Kutnem Ogólnopolskim Stowarzyszeniem 
Twórców Ogrodów, oceniliśmy 10 prac mło-
dych projektantów. W tym roku przedmio-
tem konkursu był teren pomiędzy ulicami: 
Mickiewicza, 1 Maja i Ochnią. Powstanie tam 
śródmiejski, mały park, o którym mówiliśmy 
w naszym programie wyborczym. Kto wygrał? 
Na razie tajemnica, a ogłoszenie wyników za 
tydzień na targach Gardenia! Próbki prac i ob-
rady komisji na zdjęciach – napisał w mediach 
społecznościowych Jacek Boczkaja, zastęp-
ca prezydenta Kutna. ▪

Na MickiewiczaNa Mickiewicza
powstanie nowy parkpowstanie nowy park

W sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy w Żychli-
nie, odbyło się ostatnio 
spotkanie reprezen-
tantów Gminy Żychlin 
i Łódzkiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej 
z firmami zainteresowa-
nymi lokacją inwestycji 
na gruntach podstrefy 
Żychlin. 

Tematem rozmów było za-
poznanie potencjalnych inwe-
storów z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzen-
nego terenów inwestycyjnych, 
przygotowywanymi podziała-
mi nieruchomości pod ich po-
trzeby oraz udzielenie informa-
cji na temat ulg podatkowych, 

jakie mogą uzyskać otwierając 
swą działalność na naszym te-
renie i bonów szkoleniowych 
dla firm sektora MŚP. Przed-
stawiciele firm zapoznani zo-
stali z wymaganiami, co do mi-
nimalnych wartości inwestycji 
(2 mln zł MŚP i 40 mln zł duże 
przedsiębiorstwo), warunkami 
rozliczania nakładów, w tym 
zakresem wydatków kwalifiko-
wanych i terminem rozliczania 
ulg w naliczonym podatku CIT. 
Burmistrz przedstawił przygo-
towane projekty podziałów 
nieruchomości pod zgłoszone 
potrzeby przez firmy. Zosta-
ły one wcześniej uzgodnione 
w trakcie trwających rozmów 
z przedstawicielami inwesto-
rów.   

– Spotkanie przebiegało w 
atmosferze rzeczowej dyskusji,  
a przedstawiciele Strefy i Gmi-
ny starali się zapoznać Inwe-
storów z wszystkimi zaletami 
Specjalnej Strefy Ekonomicz-
nej – komentują przedstawi-
ciele UG w Żychlinie.

Żychliński urząd prowadzi 
obecnie zaawansowane przy-
gotowania do procedur prze-
targowych, związanych ze 
zbyciem nieruchomości dla 
dwóch Inwestorów. W chwili 
obecnej kolejna firma deklaru-
je chęć zakupu nieruchomości, 
a Inwestor w zakresie realizacji 
stacji regazyfikacji wydzierża-
wił od samorządu nierucho-
mość i przygotowuje się do re-
alizacji inwestycji.  ▪

W Żychlinie pojawi się nowy inwestor?W Żychlinie pojawi się nowy inwestor?

FOT. UG ŻYCHLIN

Co z przebudową par-
kingu przy Szkole Pod-
stawowej nr 6 w Kut-
nie? W tej sprawie w 
zeszłym roku interwe-
niował radny Robert Fe-
liniak i teraz pyta wła-
dze miasta o postępy.

– Na jakim etapie jest wyko-
nanie dokumentacji projekto-
wej przebudowy (zwiększenia 
ilości) zatok parkingowych 
przy SP nr 6 w Kutnie? Czy 
przebudowa przedmiotowych 
zatok została umieszczona 
w planie zadań na rok bieżą-
cy? – pyta w interpelacji radny 
Robert Feliniak.

Przypomnijmy, R. Feliniak 
w sprawie parkingu przy „Szó-
stce” interweniował jeszcze 
w zeszłym roku.

– Rodzice informują, że pod-
czas przywożenia dzieci do 
szkoły, a następnie odbierania 

dzieci ze szkoły dochodzi do 
drastycznych i bardzo niebez-
piecznych sytuacji zarówno na 
drodze, jak i na parkingu. Pod-
czas wywiadówek jest podobna 
sytuacja, a dodatkowo wszyst-
kie okoliczne uliczki są „zap-
chane” samochodami – uważa 
radny Robert Feliniak.

Władze ustosunkowały się do 
propozycji radnego w następu-
jący sposób:

– Zlecimy wykonanie doku-
mentacji projektowej prze-
budowy istniejących zatok 
postojowych. Jednocześnie 
informuję, iż realizacja prze-
budowy zatok będzie rozwa-
żana przy planowaniu zadań 
Wydziału Zarządzania Dróg 
i Transportu na rok 2020 – 
poinformował wówczas Jacek 
Boczkaja, wiceprezydent Kut-
na, w odpowiedzi na interpela-
cję Roberta Feliniaka. ▪

Kiedy przebudowa przy SP6?Kiedy przebudowa przy SP6?

OGŁOSZENIE
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Do tragicznego w skut-
kach pożaru doszło 
w pobliskim Piątku. W pło-
mieniach śmierć poniosły 
dwie osoby. W akcji ga-
śniczej udział wzięło po-
nad 40 strażaków.

Po przybyciu na miejsce zdarze-
nia pierwszych zastępów straży 
pożarnej kierujący działaniem 
ratowniczym stwierdził, że pali 
się budynek drewniany jednoro-
dzinny. Z informacji uzyskanych 
od zgłaszającego wynikało, że 
wewnątrz budynku znajdują się 
2 osoby.

– Podano prądy wody w natar-
ciu na palący się budynek oraz 
prąd wody w obronie budynku 
mieszkalnego, który znajdował się 

w bliskiej odległości (mieszkańcy 
samodzielnie opuścili budynek 
przed przybyciem zastępów straży 
pożarnej). W trakcie przeszuki-
wania palącego się budynku od-
naleziono 2 ciała. Ze względu na 
rozwinięty pożar niezbędne było 
zadysponowanie dodatkowych sił 
i środków z sąsiednich powiatów 
– mówi Grzegorz Sobiński, 
rzecznik prasowy łęczyckiej straży 
pożarnej.

Działania straży pożarnej pole-
gały na: zabezpieczeniu miejsca 
zdarzenia, podaniu prądów wody 
na palący się budynek, prądów 
wody w obronie na sąsiedni bu-
dynek, przegarnięciu i dogaszeniu 
nadpalonych materiałów, pro-
wadzeniu praca rozbiórkowych 
konstrukcji budynku oraz więźby 

dachowej. W celu szybszego zlo-
kalizowania źródła pożaru użyto 
kamery termowizyjnej.

W akcji gaśniczej trwającej po-
nad 9 godzin udział brały 3 zastę-
py z Jednostki Ratowniczo–
Gaśniczej Państwowej 
Straży Pożarnej w 
Łęczycy, 1 zastęp z 
JRG w Łowiczu, 
1 zastęp z JRG w 
Zgierzu oraz 4 
jednostki OSP 
w KSRG (2 OSP 
Piątek, 1 OSP 
Góra Św. Małgo-
rzaty oraz z pow. 
zgierskiego OSP 
Biała i OSP Dzier-
żązna), łącznie 44 
strażaków. ▪

Tragiczny pożar, ludzie zginęli w płomieniachTragiczny pożar, ludzie zginęli w płomieniach

Tak koszmarnego wy-
padku w Kutnie nie było 
już dawno! Na obwodni-
cy pomiędzy ul. Grun-
waldzką a Oporowską 
doszło do czołowego 
zderzenia dwóch oso-
bówek, w wyniku któ-
rego śmierć na miejscu 
poniosły dwie młode 
kobiety. Trzy osoby – 
w tym dziecko – zostały 
ciężko ranne.

Do zdarzenia doszło na po-
czątku lutego na obwodnicy DK 
60 przy ul. Bitwy pod Kutnem.

– Ze wstępnych ustaleń wy-
nika, że kierujący 23–letni 
mężczyzna samochodem bmw 
z niewiadomych na chwilę 

obecną przyczyn zjechał na 
przeciwległy pas ruchu w wy-
niku czego doprowadził do 
czołowego zderzenia z jadą-
cym prawidłowo pojazdem 
marki volkswagen passat. 
W wyniku odniesionych ob-
rażeń na miejscu zmarły dwie 
kobiety: 21–letnia pasażerka 
bmw i 30–letnia pasażerka 
volkswagena. Kierowcy oraz 4–
letnie dziecko podróżujące vw 
zostali zabrani z obrażeniami 
do szpitala – komentuje asp. 
Sztab. Edyta Machnik, oficer 
prasowy Komendy Powiatowej 
Policji w Kutnie.

Jak powiedział Panoramie 
Krzysztof Kopania, rzecznik 
prasowy Prokuratury Okrę-
gowej w Łodzi, ze wstępnych 
ustaleń wynika, że 23–latek 

kierujący BMW wyprzedzał 
toyotę i po zakończonym ma-
newrze wrócił na swój pas.

– Wtedy zaczął tracić pano-
wanie nad autem i zjechał na 
przeciwległy pas. Uniknął zde-

rzenia z tirem, jednak po chwili 
czołowo zderzył się z volkswa-
genem, którym podróżowały 
trzy osoby. Wiele wskazuje na 
to, że kierowca BMW nie dosto-
sował prędkości do warunków 
panujących na drodze – infor-

muje Krzysztof Kopania.
Policjanci pod nadzorem pro-

kuratora ustalają dokładne 
okoliczności tego wypadku.

Policjanci apelują o rozwa-
gę i rozsądek na drodze oraz 
o ograniczone zaufanie do in-
nych kierujących. Należy jeź-
dzić bezpiecznie, z prędkością 
dostosowaną do panujących 
warunków – natężenia ruchu, 
pogody, stanu nawierzchni.

– Apelujemy o jazdę zgodną 
z przepisami ruchu drogowego 
i zdrowym rozsądkiem. Przy-
pominamy wszystkim użyt-
kownikom dróg, że bezpieczeń-
stwo na drogach zależy od nas 
samych – od decyzji, które po-
dejmujemy – komentują mun-
durowi z Kutna. ▪

Na DK60 w Kutnie doszło do tragicznego zderzenia 
dwóch samochodów osobowych.

W wyniku zderzenia dwóch samochodów śmierć poniosły 2 
kobiety, a 3 osoby - w tym dziecko - zostały ciężko ranne.

FOT. PANORAMA KUTNA

Koszmar na drodze! Nie żyją 2 kobietyKoszmar na drodze! Nie żyją 2 kobiety
Śmiertelny wypadek na obwodnicy

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl
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AUTOPROMOCJA

OSIEDLE ŁĄKOSZYN
1. Hotel Stacja Kutno - ul. Łąkoszyńska 127
2. Sklep osiedlowy – Os. Łąkoszyn 67 
3. Delikatesy TDJ Ozdowscy – przy SP 6

BATOREGO / GRUNWALD
4. Sklep osiedlowy – ul. Jagiełły (przy ZUS)
5. Lewiatan – ul. Łokietka 17
6. TDJ Ozdowscy / Lewiatan – ul. Jagiełły 6
7. Sklep spożywczy – pawilon ul. Jagiełły 2
8. Apteka MEDEST – pawilon ul. Jagiełły 2
9. Dubielak / Dubimex – pawilon ul. Jagiełły 2
10. Wydział Komunikacji – ul. Królowej Jadwigi 7
11. PSS Społem – pawilon ul. Grunwaldzka 10
12. Sklep osiedlowy – ul. Wilcza/Grunwaldzka

KOŚCIUSZKI / ŚRÓDMIEŚCIE
13. Sklep spożywczy – ul. Szpitalna 1a
14. Kutnowski Szpital Samorządowy
15. Aquapark Kutno
16. Gram Market – ul. Kościuszki 32
17. Groszek – ul. Staszica 21
18. Media Markt – ul. Oporowska 8

ŁĘCZYCKA / LESZCZYNEK
41. Delikatesy Ozdowscy – ul. Łęczycka 10a
42. Jaciub Kominki – ul. Łęczycka 12
43. Sklep spożywczy - Leszczynek
44. Groszek – ul. Konduktorska

OSIEDLE TARNOWSKIEGO
45. Lewiatan – pawilon ul. Zamoyskiego 4
46. DOZ Apteka – pawilon ul. Zamoyskiego 4
47. Delikatesy  – pawilon ul. Skłodowskiej 46
48. Apteka Medest – pawilon ul. Skłodowskiej 46
49. ABC – ul. Maczka / ul. Sikorskiego
50. ABC – ul. Graniczna 
51. Lewiatan / Ozdowski – ul. Skłodowskiej 5

WENECJA
52. Lewiatan – ul. Krasińskiego 22 
53. Róża Cafe – Dworzec PKP, ul. 3 maja
54. Groszek – ul. Sienkiewicza 38A
55. Dermex – ul. Sienkiewicza

CENTRUM / URZĘDY / INSTYTUCJE
19. Urząd Miasta Kutno
20. Urząd Gminy Kutno
21. Starostwo Powiatowe 
22. Kutnowski Dom Kultury
23. Biblioteka Miejska – ul. Wojska Polskiego
24. Sklep Darex – ul. W-wskie Przedmieście
25. Dubielak – ul. Królewska
26. Dubielak / Dubimex – ul. Królewska
27. Żabka – ul. Nawrot (Barlickiego)
28. Lewiatan – ul. Barlickiego
29. InPost – ul. Plac Wolności 14
30. Cafe Zamenhofa – ul. Zamenhofa 13
31. Warzywniak – ul. Zamenhofa 13
32. Apteka Medest – ul. 1 Maja (rondo)
33. Dubielak – ul. 1 Maja (rondo)
34. Hotel Rondo – ul. 1 Maja

29 LISTOPADA / DYBÓW
35. Dybów Auto Oil – Jesienna 2
36. Lewiatan – ul. Sadowa 2
37. Grosik –  ul. Wiosenna 49
38. Lewiatan – ul. Toruńska 17a 
39. Fachowiec – ul. 29 Listopada 51
40. Specjalista – ul. 29 Listopada 37
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Dziura na dziurze i wszechobec-
ne błoto – tak wygląda jedna 
z głównych dróg dojazdowych 
do centrum Kutna. Co ciekawe, 
niecały miesiąc temu droga była 
zamknięta, bo… prowadzono 
prace mające na celu jej utwar-
dzenie i wyrównanie. Interpela-
cję w tej sprawie do prezydenta 
Kutna złożyli radni Tomasz Rę-
dzikowski i Robert Feliniak.

– W związku z trwającymi robotami 
budowlanymi w centrum miasta oraz 
pracami ziemnymi na ul. Krótkiej prze-
prowadzonymi w ubiegłym roku, obec-
ny stan nawierzchni wspomnianej ulicy 
jest wręcz fatalny. Jak donoszą lokalne 
media zgodnie z informacją biura praso-
wego kutnowskiego magistratu w dniu 
4 lutego br. wykonawca miał poprawiać 
stan nawierzchni. Okoliczni mieszkańcy, 
którzy są zmuszeni do przejeżdżania ul. 
Krótką (właściwie nie mają innej alterna-
tywy) rozumieją obecną sytuację, jednak-
że zbulwersowani są ostatnią „poprawą” 
utwardzenia jej nawierzchni. Polegała 

ona bowiem na wysypaniu łopatami mie-
szaniny żwiru, gliny, drobnego kruszywa 
w niektóre z dziur. Wobec obecnej desz-
czowej aury sytuacja została wręcz pogor-
szona: masa natychmiast zamieniła się w 
błoto. Jak twierdzą świadkowie, przejeż-
dżające samochody osobowe miejscami 
szorują wręcz o podłoże – piszą w inter-
pelacji radni Tomasz Rędzikowski i Ro-
bert Feliniak.

Zdaniem rajców, aby zminimalizować 
niedogodności związane z użytkowaniem 
ulicy Krótkiej należy cyklicznie doko-
nywać rzetelnej poprawy stanu jej na-
wierzchni poprzez użycie odpowiedniej 
jakości kruszywa oraz sprzętu.

– Ponadto należy egzekwować prze-
strzegania przez kierowców znaku B-36 
umiejscowionego na tejże ulicy. Lekcewa-
żenie przepisów drogowych determinuje 
pozostałych kierowców do korzystania 
jedynie z prawej części drogi, co znacznie 
przyspiesza dewastowanie nawierzchni 
oraz biegnącego chodnika dla pieszych – 
zwracają uwagę radni Rędzikowski i Fe-
liniak. ▪

Po zmroku zbierają się tam gru-
py pijące alkohol, a mieszkańcy 
boją się wychodzić z domów. 
Tak zdaniem Agnieszki Wyro-
ślak wygląda sytuacja w sa-
mym centrum Kutna, między 
blokami przy ul. Barlickiego. 
Radna zwróciła się z prośbą 
o pomoc do prezydenta. 

– Proszę o doświetlenie terenu na ul. 
Barlickiego między blokami 8 i 12 oraz 
byłym przedszkolem. To jest centrum 
Kutna, a nie ma tam żadnego oświetlenia. 
Zbierają się tam różne grupki osób spo-
żywających alkohol i nie tylko – mówiła 
podczas ostatniej sesji radna A. Wyroślak.

Jak mówi radna, zgłaszało się do niej 
wielu mieszkańców, którzy boją się o 
swoje bezpieczeństwo.

– Wieczorami naprawdę obawiają się 
wyjść na zewnątrz. Pod osłoną nocy dzie-
ją się tam różne rzeczy. Mam nadzieję, że 
uda się postawić tam lampę. Ta sprawa 

dotyczy nie tylko mieszkańców z okolicz-
nych bloków, ale także pozostałych osób, 
które przechodzą przez centrum – argu-
mentowała radna.

Jak zapowiedział Jacek Boczkaja, za-
stępca prezydenta Kutna, pochyli się nad 
sprawą.

Warto dodać, że w tej okolicy – przy blo-
ku nr 4 – niebawem zamontowane mają 
zostać kamery miejskiego monitoringu. 
Taki projekt w Kutnowskim Budżecie 
Obywatelskim zgłosił jeden z mieszkań-
ców ul. Barlickiego.

– W okolicach naszego bloku docho-
dzi do różnych niebezpiecznych sytuacji, 
często zagrażających ich życiu i zdrowiu. 
Montaż kamer pomoże zapobiec podej-
rzanym zachowaniom i dewastacji bu-
dynku, w tym malowanych klatek scho-
dowych – argumentował pomysłodawca 
projektu „Bezpieczne Barlickiego”.

Czy na Barlickiego wkrótce faktycznie 
będzie bezpiecznie? Do sprawy powróci-
my. ▪

"Po zmroku dzieją się tu różne rzeczy""Po zmroku dzieją się tu różne rzeczy"

Na Krótkiej jak na KsiężycuNa Krótkiej jak na Księżycu

– Jak twierdzą świadkowie, przejeżdżające samochody 
osobowe miejscami szorują wręcz o podłoże – piszą w 
interpelacji radni Tomasz Rędzikowski i Robert Feliniak.
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Michał Bajor sprawił, że kutnowska publiczność mogła 
poczuć się jak we Francji lub Włoszech.

Trochę w Paryżu, a trochę 
w Rzymie… kutnianie, którzy 
pojawili się w KDK-u odbyli 
wyjątkową muzyczną podróż. 
Wszystko za sprawą Michała 
Bajora i jego „Kolor Cafe”.

Michał Bajor postanowił przemieszać 
swoje muzyczno włosko-francuskie fa-
scynacje i z kilkuset piosenek wybrał 19, 
które w większości pierwszy raz nagrał 
na płycie. Jeszcze raz, na prośbę swoich 
fanów zarejestrował składankę “Edith” 
i francuską “ May way”, a od siebie 

w prezencie dorzucił bonus w postaci 
“Walca na tysiąc pas” J. Brela, w wyko-
naniu z 1986 roku, dzięki któremu stał 
się bardzo rozpoznawalny i popularny.

Pozostałe 16 piosenek nagrał pierwszy 
raz. To bardzo zróżnicowany repertuar 
od przejmującej “Je suis malade” Dali-
dy, przez kolorowe „Couleur cafe” Ga-
insburga , czy “Quando, quando”, aż po 
“Hymn miłości“ Edith Piaf. Piosenki w 
pięknych, często nowych tłumaczeniach 
Rafała Dziwisza, ale i utwory z oryginal-
nymi tekstami włosko-francuskimi. ▪

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Francusko-włoska muzyczna podróżFrancusko-włoska muzyczna podróż
Michał Bajor zachwycił w KDK-uMichał Bajor zachwycił w KDK-u

Sala KDK zapełniła się 
do ostatniego miejsca!

FOT. PANORAMA KUTNA

Na zaproszenie Koor-
dynatora Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku „AGO-
RA NESTORA” Miej-
skiego Centrum Kultury 
w Bydgoszczy – Hanny 
Paruckiej , grupa te-
atralna SUTW w Kutnie 
„Czemu nie?”, przedsta-
wiła bydgoskim senio-
rom i miłośnikom teatru 
tego miasta swój spek-
takl pod tytułem „www.
Ożenek.pl”, inspirowa-
ny dramatem Gogola. 

Już po raz trzeci grupa te-
atralna „ Czemu nie?” gościła 
na deskach Miejskiego Cen-
trum Kultury w Bydgoszczy. 
Tak jak zawsze artystami za-
opiekowała się zaprzyjaźniona 
z kutnowskim teatrem Małgo-
rzata Żurańska – Wilkowska.

Przedstawienie spotkało się 
z miłym odbiorem przez wi-
dzów i już od pierwszej sceny 
odczuwana była więź emo-
cjonalna między aktorami 
i widzami , co stworzyło nieza-
pomnianą atmosferę  spekta-

klu. Publiczność zgotowała na-
szym aktorom gorącą owację, 
a w kuluarach po spektaklu 
słyszało się słowa uznania i 
zachwytu takie jak – super 
spektakl, jesteście wspaniali, 
zapraszamy z następną sztuką.

Ten kolejny już sukces teatru 
„Czemu nie?” kutnowscy arty-
ści zawdzięczają scenarzyście 
i reżyserowi – Krzysztofowi 
Ryzlakowi oraz realizującym 
swoje marzenia aktorom – se-
niorom:

Stanisławie Augsburg, Sta-
nisławowi Borkowskiemu, Je-
rzemu Gawłowskiemu, Marii 
Jabłońskiej, Marlenie Kluk, 
Stanisławowi Kołodziejcza-
kowi, Helenie Kowalskiej, 
Ewie Kukule, Władysławowi 
Krysiakowi, Irenie Łukasiak, 
Wandzie Majchrowicz, Elżbie-
cie Olejnik, Stefanii Szadkow-
skiej, Barbarze Trzaskalskiej, 
Andrzejowi Zielonce.

Podziękowania należą się 
również obsłudze technicznej: 
Pawłowi Łabęckiemu i Jaro-
sławowi Szymaniakowi.

Tekst: Stefania Szadkowska

Grupa teatralna UTW z Kutna podbiła Bydgoszcz!Grupa teatralna UTW z Kutna podbiła Bydgoszcz!

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.plFOT. DARIUSZ GACKOWSKI
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Po rewitalizacji Rynku 
Zduńskiego kamienica 
u zbiegu ul. Podrzecz-
nej i Jana Pawła II bez 
dwóch zdań nie będzie 
pasowała do tamtej-
szego krajobrazu. Jaka 
przyszłość czeka roz-
padający się budynek?

Po zakończeniu rewitaliza-
cji Placu Wolności i Rynku 
Zduńskiego centrum Kutna 
zyska nowy wygląd. Niestety, 
w pobliżu znajduje się kilka 
budynków, które delikatnie 
mówiąc, psują krajobraz i es-
tetykę.

Temat jednego z rozpada-
jących się budynków zlokali-
zowanych w sercu Kutna, na 
wtorkowej sesji Rady Miasta 

poruszył radny Tomasz Rę-
dzikowski.

– Czy były prowadzone roz-
mowy z właścicielem na temat 
odkupienia nieruchomości 
przy Podrzecznej 29? Ta ka-
mienica szpeci, a jak byśmy 
to kupili i wyremontowali, tak 
jak w przypadku Podrzecznej 
20, to byłoby to z korzyścią 
dla miasta – mówił T. Rędzi-
kowski.

Jak powiedział Jacek Bocz-
kaja, zastępca prezydenta 
Kutna, feralny budynek kie-
dyś był już w zasobach Zarzą-
du Nieruchomości Miejskich, 
jednak teraz należy do pry-
watnej osoby.

Podkreślił, że na tę chwilę 
nie ma planów dotyczących 
wykupu tej nieruchomości, 

jednak zapowiedział działania 
zmierzające do poprawy este-
tyki w tej części miasta.

– Rzeczywiście trzeba wró-
cić do rozmów z właścicielem, 

żeby go jakoś zdyscyplinować 
i zachęcić do remontu tego 
budynku. Obiecuję, że poroz-
mawiam z właścicielem – za-
powiedział J. Boczkaja. ▪

Ruina szpeci w centrum KutnaRuina szpeci w centrum Kutna

Dwie kutnianki zostały 
w ostatnim czasie asy-
stentkami posłanek z 
naszego regionu. Mowa 
o Ewie Rzymkowskiej 
i Martynie Stasiak. 

Ewa Rzymkowska – która jest 
obecnie wiceprzewodniczącą 
Rady Miasta Kutno, a wcześniej 
startowała m.in. w wyborach na 
prezydenta Kutna czy ostatnich 
wyborach parlamentarnych – 
będzie społeczną asystentką Jo-
anny Lichockiej (Prawo i Spra-
wiedliwość).

Z kolei Martyna Stasiak zo-
stała asystentką społeczną 
Agnieszki Hanajczyk (Koalicja 
Obywatelska).

– Ta funkcja jest dla mnie 
niezwykłym wyzwaniem. Będę 
aktywnie działać na rzecz 
mieszkańców Kutna i powiatu 
kutnowskiego – powiedziała 
Panoramie Martyna Stasiak.

M. Stasiak jest rodowitą kut-
nianką. Obecnie studentką na 
wydziale Prawa i Administracji 
oraz Studiów Międzynarodo-
wych i Politologicznych Uni-
wersytetu Łódzkiego. Ponadto 
pełni funkcje starosty na wy-
żej wymienionych uczelniach, 
członka Wydziałowej Rady Sa-
morządu Studentów oraz Wy-
działowej Komisji ds. Jakości 
Kształcenia. ▪

KutniankiKutnianki
asystentkamiasystentkami

posłanekposłanek

Kamienica u zbiegu ul. Podrzecznej i Jana Pawła II mówiąc 
delikatnie, psuje krajobraz i estetykę centrum miasta.
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Kutnowski szybownik Łukasz 
Wójcik został zdobywcą statuet-
ki Błękitnego Cumulusa w Mię-
dzynarodowym Plebiscycie na 
Najlepszego Sportowca Lotni-
czego Cumulusy 2019.

W gościnnych progach Hotelu Courtyard 
by Marriott Gdynia Waterfront odebrał 
tę prestiżową nagrodę. Łukasz znalazł się 
w gronie 10 najlepszych sportowców lotni-
czych w Polsce.

– Chciałbym serdecznie podziękować 
wszystkim tym, którzy wspierali mnie 
w tym czasie.  To bardzo ważne wyróżnie-
nie, które pokazuje mi, że osiągane przeze 
mnie sukcesy są doceniane przez kibiców. 
W tym miejscu pragnę także podziękować 
za wsparcie, jakim obdarzają mnie moi 
mecenasi sportowi, firma Polfarmex S.A., 
Miasto Kutno, Klinika Kolasiński oraz 
partnerom Curcuma Agencja Reklamo-
wa i WW Reklama – komentuje Łukasz 
Wójcik. ▪

Kolejny sukces Łukasza WójcikaKolejny sukces Łukasza Wójcika
Zdobył "Błękitnego Cumulusa"Zdobył "Błękitnego Cumulusa"

Wojewoda łódzki Tobiasz 
Bocheński wręczył certy-
fikaty Polskiego Związku 
Piłki Nożnej dla szkółek pił-
karskich. Certyfikaty otrzy-
mały 34 kluby, w 
tym Klub Sporto-
wy Kutno.

– Uroczystość 
wręczania cer-
tyfikatów PZPN 
dla szkółek pił-
karskich to jedno 
z ważniejszych 
wydarzeń od-
bywających się w 
Łódzkim Urzędzie 
Wojewódzkim. Życzę, 
aby program certyfikacji 
szkółek piłkarskich rozwinął m.in. 
szkolenie młodych piłkarzy i piłka-
rek. Mam nadzieję, że dzięki certy-
fikatom Ci młodzi piłkarze staną się 
sportowymi bohaterami narodowy-
mi i będą nadal przestrzegać zasad 

fair play. W wielu sprawach czy to 
gospodarczych czy politycznych 
możemy się różnić, ale wszyscy je-
steśmy kibicami – powiedział woje-
woda łódzki Tobiasz Bocheński.

Natomiast prezes Łódzkie-
go Związku Piłki Nożnej 

Adam Kaźmierczak 
podkreślił, iż dzięki 

certyfikacji szkółek 
piłkarskich w cią-
gu kilku lat może-
my odkryć kolejne 
wielkie talenty.
– Wspólny wy-

siłek Polskiego 
Związku Piłki Nożnej 

i Ministerstwa Sportu 
i Turystyki spowoduje, że 

dochowamy się kolejnych zna-
komitych piłkarzy. Program Certy-
fikacji PZPN dla szkółek piłkarskich 
stwarza też odpowiednie warunki 
szkolenia dla młodych adeptów fut-
bolu – twierdzi prezes ŁZPN Adam 
Kaźmierczak. ▪

KS z certyfikatem PZPNKS z certyfikatem PZPN

„Staszic” oraz „Dąbrow-
szczak” zwycięzcami w 
I Mistrzostwach Powia-
tu Kutnowskiego Szkół 
Średnich w Siatkówce.

 W Zespole Szkół Nr 1 
w Kutnie odbyły się turnieje 
finałowe I Mistrzostw Powiatu 
Kutnowskiego Szkół Średnich 
w Siatkówce. Organizatorem 
mistrzostw było Stowarzy-
szenie Sportowo Edukacyjne 
„Staszic Kutno” przy wsparciu 
finansowym Starostwa Powia-
towego w Kutnie.

W turnieju finałowym dziew-
cząt wystąpiły cztery szkoły 
(mistrzowie i wicemistrzowie 
grup eliminacyjnych): I LO im. 
Gen. J.H. Dąbrowskiego, II 

LO J. Kasprowicza w Kutnie, 
ZS Nr 3 im. Wł. Grabskiego w 
Kutnie oraz gospodarz ZS Nr 
1 Im St. Staszica w Kutnie. Na 
etapie eliminacji rywalizacje 
w zawodach zakończyły nastę-
pujące szkoły: ZSZ Nr 2 im. A. 
Troczewskiego w Kutnie, ZS 
CKR w Mieczysławowie, ZS 
w Żychlinie.

Wyniki turnieju finałowego 
dziewcząt:

ZS Nr 1 Im St. Staszica w Kut-
nie – I LO im. Gen. J.H. Dą-
browskiego 2: 0 (25:12; 25:13)

ZS Nr 3 im. Wł. Grabskiego 
w Kutnie – II LO J. Kasprowi-
cza w Kutnie 1:2 (25:15; 24:26; 
12:15)

Mecz o III miejsce

ZS Nr 3 im. Wł. Grabskiego w 
Kutnie – I LO im. Gen. J.H. Dą-
browskiego 2:0 (26:24; 25:23)

Mecz o I miejsce
ZS Nr 1 im St. Staszica w Kut-

nie – II LO J. Kasprowicza w 
Kutnie 2:1 (22:25; 25:23; 21:19)

Tabela turnieju finałowego:
1. ZS Nr 1 im St. Staszica 

w Kutnie
2. II LO J. Kasprowicza 

w Kutnie
3. ZS Nr 3 im. Wł. Grabskiego 

w Kutnie
4. I LO im. Gen. J.H. Dąbrow-

skiego
MVP mistrzostw została za-

wodniczka „Staszica” Wiktoria 
Żernicka. Wszystkie szkoły wy-

stępujące w turnieju finałowym 
otrzymały dyplomy a trzy naj-
lepsze puchary oraz medale.

Skład ZS Nr 1 w Kutnie: Sara 
Szymańska, Wiktoria Żernicka, 
Aleksandra Sitkiewicz, Alicja 
Pasińska, Natalia Kaczorow-
ska, Paulina Oleczek, Natalia 
Kubiak, Anna Andrzejewska, 
Wiktoria Szpik, Julia Strze-
lecka, nauczyciel Sławomir 
Podemski.

Drużyna „Staszica” uzyska-
ła awans do półfinału woje-
wódzkiego, który odbędzie się 
13.02.2020 w Skierniewicach.

Dzień później do rywalizacji 
o tytuł mistrza powiatu kut-
nowskiego przystąpili chłop-
cy. Podobnie jak u dziewcząt 
w finale wystąpiły cztery szkoły: 
I LO im. Gen. J.H. Dąbrowskie-
go, ZS w Żychlinie, ZS Nr 3 im. 
Wł. Grabskiego w Kutnie oraz 
ZS Nr 1 im St. Staszica w Kut-
nie. Na etapie eliminacji rywa-
lizacje w zawodach zakończyły 
następujące szkoły: ZS Nr 4 
w Kutnie, ZS CKR w Mieczysła-
wowie, II LO im. J. Kasprowi-
cza w Kutnie.

Wyniki turnieju finałowego 
chłopców:

I LO im. Gen. J.H. Dąbrow-
skiego – ZS Nr 1 im St. Staszi-
ca w Kutnie 2:1 (24:26; 25:16; 
17:15)

ZS w Żychlinie – ZS Nr 3 im. 
Wł. Grabskiego w Kutnie 2:0 

(25:14;25:19)
Mecz o III miejsce
ZS Nr 1 Im St. Staszica w Kut-

nie – ZS Nr 3 im. Wł. Grabskie-
go w Kutnie 2:1(25:23; 25:27; 
15:11)

Mecz o I miejsce
ZS w Żychlinie – I LO im. Gen. 

J.H. Dąbrowskiego 0:2 (10:25; 
23:25)

Tabela turnieju finałowego:
1. I LO im. Gen. J.H. Dąbrow-

skiego
2. ZS w Żychlinie
3. ZS Nr 1 im. St. Staszica 

w Kutnie
4. ZS Nr 3 im. Wł. Grabskiego 

w Kutnie
MVP mistrzostw został za-

wodnik „Dąbrowszczaka” To-
masz Niewiadomski. Wszystkie 
szkoły występujące w turnieju 
finałowym otrzymały dyplomy 
a trzy najlepsze puchary oraz 
medale.

Skład I LO im. Gen. J.H. Dą-
browskiego: Albert Gomuła, 
Patryk Guzek, Hubert Kopań-
ski, Jakub Król, Paweł Kwiat-
kowski, Tomasz Niewiadomski, 
Michał Olejnik, Piotr Wykręto-
wicz, nauczyciel Maciej Konar-
ski.

Drużyna I LO w Kutnie uzy-
skała awans do półfinału woje-
wódzkiego, który odbędzie się 
14.02.2020 w Łowiczu. ▪

Rywalizowali o mistrzostwo w siatkówkęRywalizowali o mistrzostwo w siatkówkę

Wśród dziewcząt najlepsze okazały się siatkarki 
ze "Staszica". FOT. STOWARZYSZENIE SPORTOWO EDUKACYJNE „STASZIC KUTNO”
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Śródmieście i Władcy 
Północy wygrali swoje 
mecze i to, kto zostanie 
mistrzem I ligi rozstrzy-
gnie się w ostatnie kolej-
ce. Ciekawie zapowia-
da się również walka o 
3 miejsce – HurtPap wy-
grał, zaś Old Boys Mika 
przegrali i zadecyduje 
bezpośredni mecz. 

▪ Wyniki 12 kolejki:
The Reds 3–8 Amazonka 

Nijhof-Wassink
Słowikowski 2, Górczyński – 

Jaśkiewicz 4, Ambroziewicz 4
Odlewnia Kutno 

3–11 Hurt Pap Egolit
Bielecki Michał, Guzikowski, 

Więcek – Burdak 5, Szuda 2, 
Adamczewski, Pankiewicz, So-
kołowicz, Samobójczy

Old Boys Mika 3–5 DS 
Smith

Walczak 2, Grzegorek – 
Szewczyk 2, Osiński 2, Jóźwiak 
Przemysław

1.5 L/G 3–6 
Władcy Północy

Burdyka 2, Krakos – Wójcik 
2, Kowalczyk 2, Wiśniewski, 
Wojtalik

Żk: Woźniak Bartłomiej (1,5 

L/G).
DZPG 5–2 Expom

Łysiak 2, Kajszczarek, Sta-
wirowski, Gutarowski – Kali-
nowski, Brząkała

Żk: Kajszczarek Jacek – Ka-
linowski Filip, Lewandowski 
Marcin, Wietrzyk Michał

Róża Kutno 4–5 
Śródmieście

Sakowski 2, 
Lewandow -
ski, Kwiat-
kowski – 
W o j t c z a k 
2, Kierus 
2, Nadolski 
Jan

FC Gle-
dzianów 

4–4 Animex 
Gladiator Da-

szyna
Tomes 2, Pawlak, Faryński – 

Wiśniewski Michał, Kaliński, 
Wojtera Kacper, Wawrzyniak

▪ Podsumowanie kolejki:
Najlepszy mecz: Róża Kutno 

4–5 Śródmieście
MVP: Burdak Jakub (Hurt 

Pap Egolit)
Najlepsza piątka: Jędrzejew-

ski Adrian (DS Smith), Bur-
dak Jakub (Hurt Pap Egolit), 

Wojtczak Jakub (Śródmieście), 
Sakowski Damian (Róża Kut-
no), Ambroziewicz Kamil (OB 
Amazonka Nijhof Wassink).

▪ Najlepsi strzelcy:
25 goli – Jakub Kubiak (The 
Reds), Kamil Kowalczyk 
(Władcy Północy)
22 gole – Jakub Burdak (Hurt 
Pap Egolit)

▪ Wykluczeni:
1 mecz – Piotrowicz Kamil 
(Śródmieście), Kopański Emil 
(Old Boys Mika), Kalinowski 
Filip (Expom) i Wietrzyk Mi-
chał (Expom)  ▪

▪ Tabela:
1. Śródmieście 31 59:34
2. Władcy Północy 30 68:27
3. Hurt Pap Egolit 25 60:30
4. Old Boys Mika 24 67:32
5. Amazonka 20 46:29
6. The Reds 20 61:46
7. Róża Kutno 19 43:32
8. DS Smith 16 49:40
9. Expom 16 38:45
10. FC Gledzianów 13 37:43
11. DZPG 10 33:49
12. 1,5 L/G 10 21:43
13. Animex Daszyna 7 27:85
14. Odlewnia Kutno 3 18:87

I liga KAHLPN: Zwycięstwa lidera i wicelideraI liga KAHLPN: Zwycięstwa lidera i wicelidera
O mistrzostwie zadecyduje ostatnia kolejkaO mistrzostwie zadecyduje ostatnia kolejka

Po emocjonującym meczu Śródmieście 
wygrało 5-4 z Różą Kutno i na kolejkę 
przed końcem prowadzi w tabeli.

FOT. PANORAMA KUTNA

▪ Wyniki 10. kolejki:
LZS Wojszyce 2–2 

KS Tęcza

Zdziarski 2 – Rajski, Samo-

bójczy

ŻK: Baranowski Bartosz (Lzs 
Wojszyce)

Roho Team 4–10 

Stary Łąkoszyn
Osowski, Olejniczak, Frąt-

czak, Rojek – Czarnecki 3, Tar-
czyński 2, Góral 2, Maryniak 2, 
Chmielecki

Olimpia Oporów 
7–6 MMS Kutno 

Szymański Michał 3, Szymań-
ski Krzysztof 3, Żeberkiewicz 
– Stasiak Piotr 3, Rut-
kowski, Matusiak, 
Stasiak Kacper

Beer Lovers 
1–3 

The Naturat 
Team

Stańczyk – Ko-
zanecki 2, Lip-
czyński

Nieobliczalni 1–4 
GKS Byszew

Waliszewski Hubert – Pę-
gowski Adrian 3, Kowalski

ŻK: Jujka Arkadiusz – Czaj-

kowski Sebastian
FC Kellogg’s 4–2 
Siódme Niebo

Miciński, Lewandowski, Majt-
czak,  Korput – Brzeziński  2

Kwestia Iloma 14–2 
Caimans Squad

Marciniak 5, Rękawiecki 3, 
Kaczmarek 3, Wielemborek 2, 

Halt – Kubiak, Guzek
▪ Podsumowanie ko-
lejki:

Najlepszy mecz: 
Olimpia Oporów 7–6 
Mms Kutno
MVP: Pęgowski Ad-

rian (Gks Byszew)
Najlepsza piątka: Go-

łębiowski Krystian (KS Tę-
cza), Pęgowski Adrian (GKS 
Byszew), Szymański Michał 
(Olimpia Oporów), Stasiak 
Piotr (MMS Kutno), Marciniak 
Mateusz (Kwestia Iloma).

▪ Najlepsi strzelcy:
27 goli - Krzysztof Brzeziński 

(Siódme Niebo) i Piotr Czar-
necki (Stary Łąkoszyn)

21 - Krystian Zdziarski (LZS 
Wojszyce) ▪

▪ Tabela:
1. The Naturat Team 27 65:23
2. Nieobliczalni 21 33:25
3. Beer Lovers 21 40:19
4. LZS Wojszyce 18 42:35
5. FC Kellogg’s 16 30:25
6. Stary Łąkoszyn 15 52:44
7. Siódme Niebo 15 42:35
8. Kwestia Iloma 15 33:31
9. Caimans Squad 13 37:50
10. GKS Byszew 11 45:63
11. Olimpia Oporów 10 36:43
12. KS Tęcza 10 22:37
13. MMS Kutno 8 42:56
14. Roho Team 5 25:58

The Naturat Team mistrzem II ligi, kto jeszcze awansuje?The Naturat Team mistrzem II ligi, kto jeszcze awansuje?

The Naturat Team ma już 6 punktów 
przewagi nad wiceliderem II ligi.

FOT. PANORAMA KUTNA

Na kolejkę przed końcem rozgrywek II ligi KA-
HLPN ekipa The Naturat Team świętuje awans do 
pierwszej ligi. W grze o awans pozostały jeszcze 
trzy drużyny.
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